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Skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole – Virtuelt på Teams 
     Torsdag d. 27. april 2021, kl. 19.00 - 20.30 

 

Referat 

 

Afbud:   Anne 
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Godkendelse af referat fra sidste møde. 
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Nyt fra Thurø Skole. 

Ledelsen: 

• Personale 

 

• ForårsSFO 

Startede 4. april 2021 og personalet startede et par uger tidligere med forberedelser. 

Rikke, Sabrina og Maiken er centrale i ForårsSFO også i år. Vi forventer omkring 40 

skolestartere til kommende 0. årgang. Charlotte Degn Christensen og Marius Karup er 

også ansat som pædagogmedhjælpere indtil sommerferien.  

Sabrina er pt. på nedsat tid og Marius dækker indtil videre ind. 

 

• SFO 

Ny SFO-koordinator Betina Hjorslev er kommet godt i gang. Man kan se tegn på fysiske 

ændringer i SFO, hvor der fx er blevet åbnet mere op.  

 

• Corona- seneste nyt 

5. klasserne er nu i skole samtidig (ulige uger) mens 6. klasserne er i skole i lige uger.  

Der er mulighed for test to gange ugentligt for såvel personale som elever på 5. + 6. 

årgang, der er fyldt 12 år. Vi afventer nærmere retningslinjer omkring lejrskole. 

Bestyrelsen efterspurgte en kort og tydelig kommunikation ud ift. at vi har valgt at 

have 2 udedage i hver 2. uge på skolen.  

 

Lærerne:  

• Håndvask og afspritning er fuldstændig implementeret nu.  

 

 

Svendborg Kommune:  

• Fælles ordblindestrategi (bilag) 

Der er sat struktur på dette område i kommunen. Tidligere har hver enkelt skole haft 

deres egen måde at gøre det på. Som led i ML (Mangefoldige Læringsmiljøer) er der 

øget fokus på området og der er derfor sat tydelig struktur på. Planen er politisk 

besluttet nu. 

Bilaget var ikke vedhæftet mail med dagsordenen og eftersendes derfor med referatet. 

• Midler til håndtering af faglige udfordringer og indsatser for at styrke trivsel hos elever 

i grundskolen. Vi har fået tildelt en central pulje fra ministeriet (ca. 50.000 kroner til 

Thurø Skole). Der er særligt fokus på 5. og 6. årgang, som har været ekstra hårdt 

ramt, men også andre årgangen/SFO har haft mulighed for at ønske midler.   

Elevrådet får ca. 2.800,00. Alle disse midler skal bruges inden sommerferien. 

I dag har vi lige fået besked på at elevrådet her på Thurø Skole får yderligere 42.000 

kroner til i år (skal bruges i løbet af 2021). 

Vi har fået dækket vores ekstra udgifter som følge af Covid19 (vi havde en del 

ekstraudgifter til fx toiletvogne mm.) 
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• Sejlcenterets nye tiltag https://www.youtube.com/watch?v=CLei-spFDrk  

Sejlcentret har fået forhøjet deres budget med ca. 200.000 kroner.  

AL viste filmen fra Sejlcentret, ”Det gode liv på vandet”. 

Der etableres nye undervisningstiltag til næste skoleår fx ”Dyster kamp på vandet” (fra 

7. klasse), ”Tømmerflådedag” + ”Sup-dag” (fra 4. klasse) og ”Begynderdag” for 

indskolingen. 

• Haver til maver (Bilag) 

4. årgang er med i et forløb der hedder ”Haver til maver” i Aabyskov. 4 gange i 

indeværende skoleår og 4 gange i kommende skoleår. Forløbet er betalt af 

Skoleafdelingen. Vi håber at kommende 4. årgang også kan tilbydes deltagelse.  
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Skoleårets planlægning 

Godkendelse af timefordelingsplan (bilag) 

Timetalsplanen har været i pædagogisk udvalg og i MED-udvalget. AL gennemgik 

timefordelingsplanen. De gult markerede felter viser hvilke fag der ”finansierer” 

fordybelsesdagene.  

Det der adskiller sig fra sidste år er, at 3. årgang nu får kristendomskundskab, hvilket ikke 

kunne lade sig gøre sidste år. 

Skolebestyrelsen godkendte planen. 
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Elverdal projektplan (Bilag) 

Status nedrivning 

Vi har ikke hørt, hvornår husene skal rives ned endnu, men afventer nærmere. 

 

AL gennemgik område A (det nye område, hvor husene er revet ned) og område B 

(nuværende legeområde i skolegården). 

 

Kommentarer: 

• Det ser supergodt ud – er der penge til det? 

• Det ser superspændende ud og lever op til en del af det vi tidligere har talt om.  

• Det kunne være dejligt med noget grønt (fx græs) 

• Er I opmærksomme på om bålhytten kan tiltrække unge mennesker? 

• Bålhytten vil være godt ift. udeundervisning 

• Det ser dynamisk og lækkert ud – dejligt med bålhytten 

• Fedt at der er lavet nogle små kroge – kan måske blive lidt mere skærmet? 

• Tænk måske noget insekthotel eller lignende med ind 

 

Økonomi: 

Vi har lidt midler at gøre med, som først udløses til januar 2022. Her får vi omkring 250.000 

kroner til fysiske læringsmiljøer. 

 

Vi har sendt projektet til skolechefen, som har anbefalet at skolebestyrelsen stiler et brev 

direkte til Børn- og unge udvalget med henblik på at søge om midler. Sidsel formulerer brev til 

udvalget som på onsdag den 5. maj 2021 skal drøfte bl.a. læringsmiljøer. Sidsel sender brevet 

rundt i bestyrelsen til hurtig kommentering, inden det forhåbentlig kan sendes senest på 

torsdag den 29. april 2021. Brevet skal senest ramme udvalget mandag den 3. maj 2021.  

 

Input: 

Slå på at vi med ForårsSFO nu har endnu flere elever. 

Tilgodeser Mangfoldige Læringsmiljøer 

Måske kan det også komme øvrige Thurinere til gavn? 

Vi oplever et stigende børnetal. 

Skolegården er så meget asfalt – vi savner noget grønt. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=CLei-spFDrk
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Lokale prioriteringer: 

Vi søgte om 500.000 kroner men blev desværre ikke tilgodeset i år. 

AL har ligeledes søgt Kompans og Chris Mc Donalds pulje til legemiljøer ”Moreplay-puljen”. Her 

fik vi afslag på økonomisk hjælp, men de vil gerne hjælpe med projektbistand. 
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Eventuelt 

 

Varmepumper 

Skolen skal have varmepumper installeret. 

 

Nye medlemmer 

Vi skal bruge nye medlemmer til skolebestyrelsen 

Sidsel stopper til sommer og vi har ingen suppleanter. Vi skal have fundet nogle nye kræfter. 

 

Alle i bestyrelsen tænker over om de kender nogle, som kunne være interesserede og AL 

skriver direkte til nye kommende forældre i ForårsSFO med henblik på at motivere en eller 

flere til at stille op. 

 

Vi skal også bruge en ny formand fra og med 1. august 2021, når bestyrelsen konstituerer sig 

igen. 

 

Årets sidste bestyrelsesmøde 

Afholdes torsdag den 10. juni 2021. Hvis retningslinjerne tillader det, spiser vi ude et hyggeligt 

sted. Mere herom på næste møde. 

 
 

Referent RF 

 


